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Drugog dana 40. Međunarodnog sajma turizma u Beogradu, na štandu Turističke organizacije
Vojvodina promovisan je „Hello! Travel: Vojvodina“ magazin u kome su na 244 strane
dvojezičnog izdanja, predstavljene lepote Vojvodine. Ovo izdanje je plod uspešne saradnje
Color Media Group, Pokrajinskog sekretarijata za privredu i turizam, Turističke organizacije
Vojvodine i turističkih organizacija lokalnih samouprava sa teritorije AP Vojvodine. Magazin će
se naći na svim kioscima Srbije, Crne Gore, BiH i Makedonije, kao pozivnica šta treba posetiti u
AP Vojvodini.

      

   - Ovo je jedan u nizu koraka Pokrajinskog sekretarijata za privredu i turizam da podigne
turizam na jedan viši nivo - rekao je tom prilikom potpredsednik Pokrajinske vlade i pokrajinski
sekretar za privredu i turizam, gospodin Ivan Đoković i dodao da će u narednih nekoliko dana
medijima biti predstavljen i Program razvoja turizma AP Vojvodine 2018 - 2022., kao osnov za
dalji rad. Gospodin Đoković je otkrio da će fokus biti usmeren na naš najveći resurs - Frušku
goru, gde se u narednih petnaest dana počinje sa postavljanjem turističke signalizacije i
obeležavanjem ovog područja iz svih državnih pravaca koji vode u Vojvodinu. Planirano je
postavljanje 3.000 znakova, info tabli na stajalištima, aerodromu, benzinskim pumpama, i na
jedinstven način postaviti mrežu pristupa turističkim atrakcijama na Fruškoj gori. Po njegovim
rečim kroz Vojvodinu, svake godine autoputem E70 i E75 prođe 25 miliona automobila, i ovo je
način da se sugeriše potreba njihovog zadržavanja, u pokušaju razvoja tranzitnog turizma koji
ima ogroman potencijal, a do sada zanemarljivu realizaciju. Pokrajinski sekretar je takođe
istakao da je Vlada Vojvodine prepoznala značaj vinskog sektora za razvoj turizma, i ove
godine, po prvi put, na IX Sajmu vina - BEOWINE u hali 3, predstavila 25 vinara iz Pokrajine na
zajedničkom štandu. Ono na čega će se u narednom periodu obratiti posebna pažnja jesu i
biciklistički pravci, EvroVelo 6, 11 i 13, koji prolaze našom severnom pokrajinom. - Pokrajinski
sekretarijat je neposredno pre ove sajamske manifestacije dovršio katastar svih biciklističkih
staza u Vojvodini, uključujući postojeće i one projektovane. EvroVelo 6 smo zanovili, obišli i
proverili prethodno postavljenu singnalizaciju. U ovom trenutku radimo međunarodne staze
EvroVelo 11 i 13 i u toku ove godine ćemo postaviti singalizaciju, mapirati te puteve, i našim
konkursima podržati projekte neophodne za zadržavanje biciklista na salašima, čardama, u
turističkim objektima koji se naslanjaju na rutu, ali i one koji provociraju „dublje“ zalaženje bajk
turista u Vojvodinu, da vide i upoznaju i druge atrakcije na ovom području, ali i ekonomske
valorizacije - objasnio je gospodin Đoković. Pokrajinski sekretarijat je po stupanje gospodina
Đokovića na funkciju, uz pomoć Rudarsko-geološkog fakulteta iz Beograda, pokrenuo pitanje
balneoloških potencijala Vojvodine. Urađene su studije za 200 balneoloških i klimatskih resursa,
kojima su po prvi put obuhvaćeni i potencijali eksploatacije geotermalne energije. Izdvojeno je
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50 najatraktivnijih lokacija, u smislu investicija. Svih 50 resursa ušlo je u katolog koji će biti
predstavljen u Skupštini, sa detaljnim analizama, preporukama, indikacijama i
kontraindikacijama, i već sledeće godine plan je da se krene sa projektima i studijama za svaki
postojeći resurs. Kao osnov za privlačenje investitora, svaka lokalna samouprava imaće na
raspolaganju detaljnu plansku, stratešku dokumentaciju za izgradnju balneoloških ili
wellness&spa kapaciteta. - Moramo se uzdati u svoje snage. Mađari u graničnom pojasu prema
Srbiji imaju 20 banja. Imamo podatak da na godišnjem nivou srpski turisti ostvaruju oko 500
hiljada noćenja u mađarskim, hrvatskim i slovenačkim banjama. Nemamo evidenciju za dužinu
boravka. Ako uzmemo u obzir potrošnju, to su milioni evra. Bilo kakva investicija u tom pravcu,
višestruko se valorizuje i multiplikuje i na druge oblasti: spoljno-trgovinski deficit, porez,
zapošljavanje, podizanje opšteg rejtinga destinacije, su neki od razloga zašto smo se vezali za
ovu studiju koju ćemo dalje razrađivati - istakao je gospodin Ivan Đoković.
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